
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Dekan Björn Gustafsson informerte om aktuelle saker og viste en presentasjon som legges ved 
referatet.  
 

 GDPR - orientering om status for de ulike fagområdene. 
o Prodekan Pål Romundstad informerte om dette punktet. GDPR har medført noen 

endrede arbeidsprosesser, men nye rutiner begynner nå å komme på plass, selv 
om det fortsatt vil ta litt tid før man er helt i mål overalt.  

 Undersøkelse om seksuell trakassering og mobbing. 
o Nasjonal kartlegging mai 2019 av mobbing og trakassering, herunder seksuell 

trakassering for rundt 40.000 ansatte ved landets universiteter og høyskoler.  
o Stipendiater er gruppen som relativt sett oftest svarer at de har blitt seksuelt 

trakassert, ifølge den nasjonale rapporten. Arbeidsmiljø for stipendiater er et 
tiltak i oppfølging av ny IA-avtale. 

o Sammenlignet med de nasjonale resultatene, skiller ikke NTNU seg særlig ut.  
o NTNU jobber kontinuerlig med å sikre at ansatte og studenter skal ha gode 

arbeids- og studiemiljø, der ingen skal oppleve mobbing, trakassering, herunder 
seksuell trakassering eller annen uakseptabel atferd.  

 Div. tildelinger. 
o 12 millioner pr. år i økt støtte til May-Britt og Edvard Moser over statsbudsjettet. 
o ELG10 er innvilget! 
o Både Campus og Ocean Space Sentre er på statsbudsjettet og får 

forprosjektmidler i 2020. 
 SOBI - møte med statsministeren. 
 Allmøte 4. september om den økonomiske situasjonen for fakultetet. 
 MH-fakultetet har fått god uttelling i infrastrukturtildelingen. 
 10 søknader mottatt etter utlysning av CAG. 

 
Innspill i møtet: 

 Det bør lages en tidsplan og tiltaksliste for når og hvordan man skal komme ajour med 
alle tilpasninger til GDPR. Man bør lage en plan på fakultetsnivå selv om man på noen 
områder også er avhengig av endringer i overordnede nasjonale systemer for å komme 
helt i mål.  

 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 12.09.2019  
Fakultetsstyret understreker betydningen av å følge opp og etterleve bestemmelser vedr. GDPR, 
og ber om å bli holdt orientert om status fremover. Fakultetsstyret tar saken for øvrig til 
orientering.  
 


